

Title (en)  
BOX FOR DOMESTIC ANIMAL EXCREMENTS.

Title (de)  
KASTEN ZUR AUFNAHME DER FÄKALIEN BEI DER HAUSTIERHALTUNG.

Title (fr)  
CAISSE POUR LES EXCREMENTS D'ANIMAUX DOMESTIQUES.

Publication  
**EP 0034163 A1 19810826 (DE)**

Application  
**EP 80901657 A 19810309**

Priority  
DE 2933629 A 19790820

Abstract (en)  
[origin: WO8100504A1] Box for excrements for domestic animals, such as cats, dogs, mice, hamsters, birds, etc., must be arranged so that it may be completely emptied without requiring subsequent cleaning. This is provided by coating at least the interior of the box with one or a plurality of removable sheets. The box must be designed to received solid and/or liquid excrements. The illustrated box (1) is provided with a sheet (2) which covers the upper edges (4) on the periphery of the box. A plurality of sheets may be arranged in overlying layers. A plurality of sheets may be assembled into a package.

Abstract (fr)  
La caisse pour les excrements d'animaux domestiques, tels que chats, chiens, souris, hamsters, oiseaux, etc., doit etre agencee de facon qu'elle puisse etre vidée complètement sans exiger un nettoyage subseqent. Ceci est obtenu en revetant au moins l'interieur de la caisse d'une ou de plusieurs feuilles amovibles. La caisse doit etre concue pour pouvoir recevoir les excrements solides et/ou liquides. Au dessin, la caisse (1) est pourvue d'une feuille (2) qui couvre les bords superieurs (4) sur sa peripherie. Plusieurs feuilles peuvent etre disposees en couches superposees. Plusieurs feuilles peuvent etre reunies en un emballage.

IPC 1-7  
**A01K 1/015**

IPC 8 full level  
**A01K 1/01** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A01K 1/0107** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)  
FR

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8100504 A1 19810305**; AU 6229780 A 19810319; CA 1138274 A 19821228; DD 152897 A5 19811216; DE 2933629 A1 19810326; EP 0034163 A1 19810826; ES 252621 U 19801201; ES 252621 Y 19810516; GB 2072477 A 19811007; IT 8022548 V0 19800814; JP S56501075 A 19810806; NL 8020325 A 19810701

DOCDB simple family (application)  
**EP 8000077 W 19800812**; AU 6229780 A 19800812; CA 358295 A 19800815; DD 22340980 A 19800820; DE 2933629 A 19790820; EP 80901657 A 19810309; ES 252621 U 19800820; GB 8112230 A 19800812; IT 2254880 U 19800814; JP 50200280 A 19800812; NL 8020325 A 19800812